
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 2. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 484
Ved stikprøvekontrol har Styrelsen for Patientsikkerhed opdaget flere ulovlige log-ind i 
patientjournaler og sundhedspersoner har oprettet flere konsultationer i patientjournaler 
uden at se patienten. Mener ministeren, at systemet er godt nok, som det er, eller vil 
ministeren arbejde på, at alle patienter får en besked enten på sms eller mail, når en 
person åbner for ens patientjournal?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (UFG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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